
Referat fra generalforsamling 4. Marts 2020 SIND Horsens-Hedensted 

 

1. Tove Tolstrup valgt som dirigent. 

 

2. Anita og Sonja valgt som stemmetællere. 

 

3.   Dorthe Flink Madsen valgt til referent 

4.   Formandens beretning blev godkendt, se vedlagte dokument. 

 

5. Det reviderede regnskab blev fremlagt og godkendt. 

6. Behandling af indkommende forslag: Der var kommet et forslag fra et medlem gående 

på at bestyrelsen skulle arbejde med at få etableret en besøgstjeneste efter Århus – 

Samsø modellen. Forslaget blev taget til efterretning, idet det faldt godt ind i 

bestyrelsens hensigts erklæring om at arbejde for en sådan ordning i det kommende år. 

Kommentar fra dirigenten Tove Tolstrup: De frivillige besøgsvenner skal på kursus først. 

Der skal være en koordinator frivillig/betalt samt en superviser. Start i det små. Det er et 

resursekrævende projekt. Der kan søges midler fra fonde og kommunen. 

7. Valg til bestyrelsen. 

Valgt for en periode på 1 år er. Christina Blaabjerg og Henning Højberg. 

            Valgt for en periode på 2 år er Flemming Thomsen, Tine Pedersen og Eva Anditsch. 

            Suppleanter Lotte Koch og Jens Erik Agerskov. 
      

8. Revisor. Genvalg til Uffe Gad Jørgensen. 

9. Generalforsamlingen gav bestyrelsen bemyndigelse til selv at vælge delegerede til 

regions generalforsamling d. 12 marts. 

 

10.  Anita Jæger efterlyser et planlagt indslag i Horsens Folkeblad om hendes historie. 

Herefter nogen diskussion om den sidste biograftur. Der var utilfredshed med valg af 

den film som nogen mente var for voldsom. Man så gerne at der var valgmuligheder. 

Det var bestyrelsens mening at biograf turen skulle være en fællesoplevelse. 

Fremadrettet er vi mere opmærksom på hvilken film der vælges. 

Flemming så gerne at der blev brugt penge på en mere ”kendt ”foredragsholder. 

Einer havde et konkret forslag om Gudmund Rask som er præst ved Vær kirke. 

Hanne vil lave en forslagskasse. 

Sonja ønskede flere medlems aftener. 

Flemming: dørene er åben de aftener hvor der laves mad fra kl. 16.00. 

Slutteligt var der ros til bestyrelsen for deres arbejde på at få foreningen til at komme 

på fode. 

11. Stor tak til Dorte Flink Madsen for hendes indsats i bestyrelsen. 


